

Referat af bestyrelsesmøde,

Mandag den 29. april 2024 kl. 18.30

Hellerup Idræts Forening (HIK), Hartmannsvej, 1.sal.

Tilstede: Morten Samsøe Jacobsen (MSJ), Søren Brøchner Mortensen (SBM), Linda Gry (LG), Hanne Leth (HL), Christian Toft (CT), Ulrik Hesse (UH).

Afbud: Lisbet Elkjær (LE), Rasmus Knude (RK), Jesper Sørensen (JS), Thomas Troels-Smith (TTS),

Referent: Christian Toft (CT)

Dagsorden

1. Formanden orienterer

- Vigtigt at alle medlemmer er aktive og prioriterer de aftalte bestyrelsesmøder, så vi kan eksekvere på vores fokuspunkter.
Møde med fritid aftalt til dato i maj MSJ vender tilbage med dato til gruppen.

2. Opfølgning på aftalte fokuspunkter for SIG i 2024

- Biografture
 - i. Thomas og Ulrik Hesse – er i proces, koncept og datoer skal afklares inden 18/6
- Fælles sommerfest
 - i. MSJ og RK har ikke drøftet projektet, hvorfor det formentlig er for sent nu i forhold til at få en sommerfest afviklet på denne side af sommerferien. Er det stadig aktuelt efter sommerferien? Stort arbejde som vi på nuværende tidspunkt ikke kan løfte i SIG.
- Pulje med midler til tilskud til aktiviteter i klubber
 - i. Thomas, Linda og Lisbet; udkast til principper – udsat til 18/6
- Gentofte kommune budgetforhandlinger for den kommende 2-årige periode
 - i. Stig er kommet med forslag til mødetidspunkt med den af SIG nedsatte arbejdsgruppe. Torsdag den 16/5 kl. 08.00 – 09.00? Datoen skal afklares af MSJ.
- Foreningskonsulent?
 - i. Brugerundersøgelse. Rasmus Knude udsat til 18/6

3. Ny forpagter i Kildeskovshallen

- Christian er udpeget som SIG's repræsentant i ansættelsesprocessen. SIG bestyrelsen havde bidraget til ønsker, og foreningernes behov blev kort gennemgået.

Status, dokumenter fremsendt til bestyrelsen 23/4 [Caféforpagtning i Kildeskovshallen - Gentofte Kommune](#), kommentarer og ønsker fra bestyrelsen til ny forpagter.

4. Nyt fra udvalgene – KORT

(HL) nyt fra folkeoplysningsudvalget HL refererede fra mødet.

<https://gentofte.dk/media/gc0lyi5l/referat-aaben.pdf>

Ny svømmehal er projekteret til færdiggørelse ultimo 2027, udbudsmateriale er på vej ud.

Klubhus til løbeklubben LG

Grønt råd møde i juni - UH

Integrationsudvalg – forsøger at tænke sporten ind i lokale udvalg

Indendørs udvalget: Skal have ny formand. Der er valgt en midlertidig formand.

HIK har fået ny formand SBM, der er indvielse af Maglen. Tilbygning af permanent rundbuehal.

Problemer med baner på Gentofte stadion. Der mangler midler til vedligeholdelse og drift.

5. Bordet rundt – KORT

- HL – ønsker at pensionister også indgår i CFR tallene for medlemstilskud.

6. Eventuelt

- Ordet er frit – OCC åbne licens løb med 500 tilmeldte og mange klasser. Stor fremgang hos ungdommen.

7. Næste møde

- Tirsdag den 18. juni, Hellerup Sejlkлуб

Mødet hævet kl. 20.35

Møderække resten af året

Onsdag den 21. august kl. 18.00 GVI

Mandag 7. oktober kl. 18.00 HIK, Magle

Tirsdag 10. december kl. 18.00 indkaldelse + annonce SIF

Mandag den 24. februar 2025 kl. 18.00 Rep møde HIK, Hartmannsvej